
  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 4/21 
seje na daljavo Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 24. 3. 2021 s pričetkom ob 14. uri 

  
  
  
Prisotni: B. Črnič, A. Jazbec, G. Kramberger, J. Novak ,T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, M. Gams, M. Koželj. 
  
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda 
  
Pregledali in razširili smo točke dnevnega reda ter potrdili zapisnik št. 3/21, seje dne 3. marca 2021. 
  
2.         Tekoče zadeve 

  
a)         Seja SZ SK VŠZ OO Ljubljane. J. Pungerčar je poročal o seji sindikalnih zaupnikov Sindikalne 
konference visokega šolstva in znanosti Območega odbora (SK VŠZ OO) Ljubljane in okolice, ki je potekala 
11. 3. 2021 na daljavo. Pogovarjali s(m)o se o tekočih zadevah. Poudarek je bil na problematiki, povezani 
s predlogom izhodišč za novi plačni sistem v javnem sektorju. Prisotni so tudi izrazili zaskrbljenost glede 
osnutka novega Zakona o raziskovalni razvojni in inovativni dejavnosti (ZRRID); izpostavljen je bil 80. člen 
zakona, ki se nanaša na minimalne vstopne pogoje za pridobivanje stabilnega financiranja. Predsednica 
SK VŠZ OO M. Lukšič Hacin je prisotne na kratko seznanila s problematiko predloga novega zakona o 
demografskem skladu, ki se tiče tudi javnih uslužbencev in njihovih privarčevanih sredstev dopolnilnega 
pokojninskega zavarovanja v okviru Modre zavarovalnice. Omenila je še omejitve zaposlovanja v sklopu 
Zakona o izvrševanju proračunov Republike Slovenije za leti 2021 in 2022 (ZIPRS2122; 60. člen), ki pa se 
ne nanašajo na omejevanje zaposlovanja v okviru mednarodnih projektov. 
  
b)        Seja komisije KZŠ v Državnem svetu. V nadaljevanju je J. Pungerčar poročal o udeležbi na seji 
Komisije za kulturo, znanost in šport Državnega sveta (DS), ki je potekala 12. 3. 2021 na daljavo. Na pobudo 
M. Gamsa je sejo sklical predsednik komisije DS Branimir Štrukelj. Ena od točk, na kateri je sodeloval tudi 
J. Pungerčar, je bila omejitev zaposlovanja v javnih zavodih, in sicer na novo pridobljenih raziskovalnih 
projektih in mladih raziskovalcih ter tržnih projektov, pridobljenih v letošnjem letu, ki jih prinaša zgoraj 
omenjena sprememba v ZIPRS2122. Seje so se udeležili predstavniki zainteresirane javnosti (ZRC SAZU, 
KOsRIS, SVIZ, Rektorska konferenca). Vsi so si bili enotni, da je tovrstno omejevanje zaposlovanja v 
visokem šolstvu in raziskovalni dejavnosti nevzdržno. Na seji so s strani direktorja direktorata MIZŠ dr. 
Tomaža Boha sicer prejeli informacijo, da je vlada na seji, ki je potekala večer pred tem (se pravi 11. 3.), 
sklenila, da bo to omejitev odpravila z ustrezno objavo v Uradnem listu. J. Pungerčar je omenil, da do sedaj 
še ni zasledil spremembe te omejitve. 
  



c)         Zadnja seja GO SVIZ. Dne 23. 3. 2021 je potekala daljša redna seja GO SVIZ Slovenije, ki se je je 
udeležil J. Pungerčar. Glavni tajnik B. Štrukelj je prisotne seznanil z letnim poročilom za leto 2020, načrtom 
dela in finančnim načrtom za leto 2021 in vsemi tekočimi aktivnostmi SVIZ Slovenije. Aktivnosti se sicer 
redno objavljajo na spletnih straneh (https://www.sviz.si). Izpostavljeni so bili tudi problemi zaradi 
nezasedenosti SVIZ-ovih počitniških kapacitet za čas epidemije (na tej postavki je bilo, pričakovano, 
negativno poslovanje v lanskem letu). Povedano je še bilo, da ima SVIZ Slovenije trenutno 36.866 članov. 
  
č)         Dopis vodstvu o zaposlovanju in nepotizmu na IJS. Na prejšnji seji IO SVIZ/IJS, dne 3. 3. 2021, smo 
sklenili, da bomo vodstvu IJS napisali dopis, da podpiramo transparentno zaposlovanje v skladu z 
uveljavljenimi etičnimi standardi in ne odobravamo nepotizma. Mnenje članov IO je bilo, da je tudi za nas 
moralno in etično vprašljivo, da se na odseku/centru zaposluje ožje družinske člane. Če pa pride do tega 
izjemoma zaradi različnih ekonomskih in družbeno koristnih potreb, je vodja odseka ali centra vsekakor 
dolžan, da v predlogu za novo zaposlitev razkrije sorodstvene vezi. Tako bo omogočeno, da direktor 
ustrezno presoja in ukrepa. 
  
Sklep 1: Člani IO SVIZ/IJS so se seznanili z vsebino pisma, ki ga bomo poslali vodstvu IJS. Z napisanim 
besedilom se večinsko strinjajo. 
  
3.         Solidarnostna pomoč 
  
Prejeli smo prošnjo naše sodelavke za dodelitev solidarnostne pomoči. Mlada družina se je znašla v težki 
življenjski situaciji. Z možem sta oba tridesetletnika. Imata dve deklici, stari tri in šest let. Mož je postal 
pred tremi leti trajni, 100-odstotni invalid zaradi padca in hude poškodbe glave. Solidarnostna pomoč bi 
jim omogočila financiranje dodatnih vaj iz fizioterapije, ki so ključnega pomena za ohranjanje in razvijanje 
mišičnega tonusa prizadetega partnerja. 
  
Sklep 2: Člani IO SVIZ/IJS so soglasno potrdili dodelitev nepovratne solidarnostne pomoči in se dogovorili, 
da bomo zaprosili še za solidarnostno pomoč na SVIZ OO Ljubljane in okolica. 

  
4)            Izračunavanje  nadomestila prevoza na delo 
  
Prejeli smo več nezadovoljnih klicev zaposlenih, ki se sprašujejo o zadnjem načinu obračunavanja in 
izplačevanja nadomestila za prevoz na delo. Zneski so nižji kot običajno, prizadeti pa se sklicujejo tudi na 
pravilnik o nadomestilu potnih stroškov, ki je objavljen na naših spletnih straneh. Zaposlenim se ne zdi 
prav, da se strošek nakupna mesečne vozovnice obračunava na osnovi dnevov prisotnosti zaposlenega na 
lokaciji IJS. 
  
Sklep 3:                J. Novak, A. Jazbec, I. Zajc in M. Štraus P. pripravijo dopis, v katerem bom vodstvo pozvali, 
da: 
  

a) računovodstvo zaposlenim pripravi razlago obračuna nadomestila potnih stroškov in 
                b) da pri izračunu potnih stroškov ne gredo v škodo zaposlenih, saj zakon že tako ostro omejuje 

izplačila nadomestila potnih stroškov.     
  
 
 
  
5)            Razno 

https://www.sviz.si/


  
a)            Cepljenje na IJS. V sredo, 31. 3. 2021, ob 14.30 bo drugo cepljenje proti klopnemu 
meninogencefalitisu. Vodstvo je o tem seznanjeno. Cepljenje bo potekalo ob upoštevanju protokola o 
varni izvedbi, ki ga je pripravil varnostni inženir B. Huzjan. Zdravnica se je s predlogom strinjala. 
  
b)           Problematika počitniških prikolic. Sestala se je delovna skupina glede problematike ukinitve 
počitniških prikolic. Prejeli smo finančno poročilo za počitniške prikolice. Vendar posamezni stroški niso 
bili dovolj specificirani, da bi verodostojno kazali dejanske stroške uporabe počitniških prikolic. Na osnovi 
teh previsokih stroškov pa skupne službe IJS utemeljujejo potrebo po njihovi odprodaji. 
  
Sklep 4:  M. Štraus se ponovno sestane z direktorjem in preveri vse možnosti glede ohranitve prikolic. 
  
  
Seja je bila končana ob 15.30. 
  
Sejo je vodila:    Tatjana Martun                                                                 Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
  
  
Ljubljana, 30. 3. 2021 
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
 


